



ISSUE: Feb 2023

## Trane Technologies Named to FORTUNE's World's Most Admired Companies List for 11th Consecutive Year



FORTUNE has named Trane Technologies (NYSE:TT), a global climate innovator, to its [World's Most Admired Companies list](#) for the 11<sup>th</sup> consecutive year.



The annual list, developed by FORTUNE and Korn Ferry, is widely considered to be the ultimate report card on corporate reputation. The companies on the list are the best-regarded in their industry and rated on nine criteria, ranging from investment value and quality of management and products to social responsibility and ability to attract talent.

"It's an honor to be recognized by FORTUNE, and I'm extremely proud of our global team for challenging what's possible to create a more sustainable world," said Dave Regnery, chair, and CEO of Trane Technologies. "With our commitment to purpose, relentless focus on innovation, and uplifting, engaging culture, we are delivering value for our team, our customers, our shareholders and our communities."

Through bold, industry-leading action and innovation, Trane Technologies is decarbonizing buildings, industry and the cold chain and advancing its [2030 Sustainability Commitments](#), including the [Gigaton Challenge](#), and its pledge to be net-zero by 2050. The company's emissions reductions targets have been externally [validated by the Science Based Targets Initiative \(SBTi\)](#).

With its [Opportunity for All](#) commitment, Trane Technologies is taking action to achieve gender parity in leadership, workforce diversity reflective of its communities, and community initiatives that support equitable education and pathways to green and Science, Technology, Engineering and Math (STEM) careers.

Trane Technologies was recently named to the [JUST 100](#), the [Management Top 250](#) and the [S&P Dow Jones Sustainability World Index and the North America Index](#). The company was also recognized for corporate environmental transparency by Carbon Disclosure Project (CDP), [securing a place on its annual 'A List'](#).

###

#### Trane Hong Kong

Recognized as one of the leading air-conditioning providers in Hong Kong, [Trane Hong Kong](#) is a division of TYS Limited, a joint venture between [Trane Technologies](#) and [Jardines](#). The other divisions of TYS are [Trane Service Hong Kong](#) and [Hong Kong Air-conditioning Parts Centre](#). For more information, please visit [www.tranehk.com/en](http://www.tranehk.com/en).

#### Trane Technologies

[Trane Technologies](#) (NYSE: TT) is a global climate innovator that specializes in creating and sustaining safe, comfortable, and energy-efficient environments. Through our strategic brands Trane® and Thermo King®, and our portfolio of environmentally responsible products and services, we bring efficient and sustainable climate solutions to buildings, homes, and transportation around the world. For more information, please visit [www.tranetechnologies.com](http://www.tranetechnologies.com) or [www.trane.com](http://www.trane.com).



Trane Hong Kong	3128 4711	<a href="http://www.tranehk.com">www.tranehk.com</a>
Trane Service Hong Kong	2743 9010	<a href="http://www.tshk.com">www.tshk.com</a>
Hong Kong Air-conditioning Parts Centre	2885 1968	<a href="http://www.hkcapc.com.hk">www.hkcapc.com.hk</a>

You received this email because you subscribed to our organization alert list.

[Manage Subscription](#) | [Unsubscribe](#)



ISSUE: 2023年2月

## 特靈科技連續11年榮登《財富》 “全球最受尊敬公司”榜單



全球溫控系統創新者特靈科技（紐交所代號：TT）連續11年榮登《財富》雜誌“[全球最受尊敬公司](#)”榜單。



該榜單每年由《財富》雜誌與Korn Ferry光輝國際諮詢顧問公司共同評選，被廣泛認為是對企業聲譽的高度認可。上榜企業均為各行業中備受尊敬的公司，榜單評分標準包括投資價值、管理水平、產品質量、社會責任，以及人才吸納能力等九項內容。

“很榮幸能夠獲得《財富》雜誌的認可，同時我也為我們的全球員工始終致力於大膽挑戰可持續發展世界的一切可能性而倍感自豪。”特靈科技全球董事長兼首席執行官**Dave Regnery**表示：“憑藉我們對目標的堅定承諾，對創新的不懈追求，以及對積極向上、多元包容的企業文化的大力倡導，我們在不斷為團隊、客戶、股東及社區創造價值。”

憑藉大膽、積極的行動力和創新力，特靈科技正在助力樓宇建築、工業和冷鏈運輸實現低碳轉型，並為此發布了包括[十億噸挑戰](#)在內的“[2030年可持續發展承諾](#)”，並力爭在2050年實現“淨零”排放的目標。這些目標均已[得到科學減碳倡議組織（SBTi）的認證](#)。

此外，為實現“[機會均等](#)”這一承諾，特靈科技正採取行動以實現領導層的性別平等、促進員工隊伍多元化與社區勞動力結構相匹配、組織社區倡議活動以支持教育平等，並提升綠色環保及科學、技術、工程和數學（STEM）領域的職業發展通道。

近期，特靈科技還榮登“[公平100](#)”（JUST 100）企業榜、“[最佳管理公司250強](#)”與“[道瓊斯可持續發展全球指數及北美指數](#)”等榜單，並憑藉在企業環境信息透明度方面的出色表現被列入[碳排放披露項目（CDP）年度“A級名單”](#)。

###

#### 特靈香港

[特靈香港](#)被譽為香港首屈一指的空調供應商，母公司為[特靈科技](#)與[怡和集團](#)合資經營的TYS Limited。TYS旗下其他業務包括[特靈空調服務](#)及[香港冷氣配件中心](#)。更多資訊，請瀏覽[www.tranehk.com/tc](http://www.tranehk.com/tc)。

#### 特靈科技

作為全球溫控系統創新者，[特靈科技](#)（紐交所代號：TT）擅長締造安全、舒適且符合能源效益的環境。憑藉旗下兩大戰略品牌特靈（Trane®）和冷王（Thermo King®）及其對環境負責的產品組合與服務，特靈科技為全球的樓宇建築、民用住宅及交通運輸領域提供高效、可持續發展的溫控系統解決方案。更多資訊，請瀏覽[www.tranetechnologies.cn](http://www.tranetechnologies.cn)或[www.trane.com](http://www.trane.com)。



特靈香港	3128 4711	<a href="http://www.tranehk.com">www.tranehk.com</a>
特靈空調服務	2743 9010	<a href="http://www.tshk.com">www.tshk.com</a>
香港冷氣配件中心	2885 1968	<a href="http://www.hkcapc.com.hk">www.hkcapc.com.hk</a>

You received this email because you subscribed to our organization alert list.

[Manage Subscription](#) | [Unsubscribe](#)